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CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI 

                       CĂLĂRAŞI 

 

 
PROCES – VERBAL 

 

 

 Încheiat astăzi 27.04.2023, în şedinţa ordinară a Consiliului Local Călăraşi, la care 

participă un număr de 21 consilieri locali (dna Filimon, dl Dragu, dl Dinu, dl Aldea, dna 

Georgescu, dna Enache, dl Dincă, dl Mirescu, dl Coman, dl Buzoianu, dna Raiu, dl Ivanciu, dl 

Niţă, dl Călin, dl Muşat, dna Croitoru, dl Sbârcea, dl Stoian, dna Luca, dl Chiriţă şi dl Sârzea) din 

totalul de 21 în funcţie. 

În sala de şedinţe sunt prezenţi 20 consilieri locali iar pe grupul de WhatsApp transmite 

votul 1 consilier local (dna Filimon). 

La şedinţă participă Primarul municipiului Călăraşi – dl Marius Grigore Dulce, directori 

din cadrul Primăriei municipiului Călăraşi şi reprezentanţi ai presei locale. 

           Şedinţa este deschisă prin intonarea imnului de stat al României. 

Dl Secretar general deschide lucrările şedinţei ordinare convocată de către Primarul 

municipiului Călăraşi prin Dispoziţia nr. 961/20.04.2023, modificată şi completată prin Dispoziţia 

nr. 962/21.04.2023 şi supune la vot procesele verbale ale şedinţelor din datele de 29.03.2023 şi 

21.04.2023, care sunt aprobate cu unanimitate de voturi.  

Dl Chiriţă propune să se  ţină un moment de reculegere pentru doamna Creţu Virginica. 

 

Dl Buzoianu supune la vot suplimentarea ordinei de zi, care este aprobată cu unanimitate 

de  voturi. 

Dl Buzoianu supune la vot ordinea de zi în totalitatea ei care este aprobată cu unanimitate 

de voturi. 

 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă a Consiliului local Călăraşi 

pe perioada 01.05.2023 – 31.07.2023. 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – ,,Lotizare locuinţe cu 

regim de înălţime P+P+2 şi funcţiuni complementare”, situat în municipiul Călăraşi, 

strada Caişilor, judeţul Călăraşi. 

3. Proiect de hotărâre privind reorganizarea Creşei nr. 1 Călăraşi în structură ce va fi 

arondată Grădiniţei cu Program Prelungit ,,Ţara Copilăriei” Călăraşi. 

4. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei pentru delegarea gestiunii 

activităţilor de dezinfecţie, dezinsecţie şi deratizare în municipiul Călăraşi. 

5. Proiect de hotărâre privind asumarea protocolului înregistrat la Municipiul Călăraşi cu 

numărul 21658/08.03.2023, respectiv la RADEF România – Film cu nr. 436/13.02.2023, 

de către Consiliul Local al municipiului Călăraşi. 

6. Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de atribuire/licitaţie a locurilor de 

parcare pentru folosinţă, în parcările de domiciliu/reşedinţă din municipiul Călăraşi. 

7. Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de vizitare a Grădinii Zoologice din 

municipiul Călăraşi. 

8. Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifelor aplicabile la nivelul Serviciului Public 

Pieţe Oboare Călăraşi. 

9. Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren 

proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Vasile Culică, nr. 22, număr 

carte funciară 27264, tarlaua 65, parcela 14/3, în suprafaţă de 417 mp, în favoarea 

domnului Deacu Emil. 

10. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru  vânzarea unui imobil – teren, 

proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Preot Ionescu Alexandru, nr. 

16,  în suprafață de 400 mp,  carte funciară nr. 23428,  în favoarea doamnei Stoica Mirela 

Sabrina. 
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11. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren, 

proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Varianta Nord, nr. 41,  în 

suprafață de 3253 mp,  carte funciară nr. 22783,  în favoarea domnului STAN 

GHEORGHE administrator la S.C. EXPERT CONSTRUCT CL S.R.L. 

12. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil - teren 

proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 11, 

număr carte funciară 23841,  cu suprafața de 274 mp, în favoarea doamnei Bouroş 

(Amzaru) Alina Adriana. 

13. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil - teren 

proprietate privată a municipiului Călărași, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 9, număr 

carte funciară 23842,  cu suprafața de 274 mp, în favoarea doamnei Dumitru (Amzaru) 

Marylena. 

14. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui imobil – teren, 

proprietate privată a municipiului Călărași, situat în strada Avocat Aurel Elefterescu, nr. 

13, în suprafață de 400 mp, carte funciară nr. 23411, în favoarea doamnei Moldoveanu 

Elena Laura şi domnului Moldoveanu Florinel Georgică.  

15. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren, proprietatea privată a 

municipiului Călărași, situat în strada Preot Pârlea Alexandru, nr. 11,  în suprafață de 400 

mp, carte funciară nr. 23421, în favoarea domnului Stroe Virgil. 

16. Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren, proprietatea privată a 

municipiului Călărași, situat în strada General Leonard Mociulschi, nr. 1, în suprafaţă de 

572 mp, carte funciară nr. 27677, în favoarea S.C. ICOM OIL S.R.L. 

17. Proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul privat a terenului în suprafaţă de 31, 04 

mp, situat în municipiul Călăraşi, strada Bucureşti, nr. 139, bloc A38, tr. 2 (actual sc. 2), 

etaj 1, ap. 2. 

18. Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului Călăraşi în 

domeniul public al municipiului Călăraşi, a 2 imobile situate în municipiul Călăraşi, 

având număr cadastral 30402 şi număr cadastral 30403. 

19. Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii de strada Munteniei (fostei străzi General 

Constantin Pantazi), pentru accesul rutier şi pietonal situat perpendicular pe strada 

Prelungirea Bucureşti, între PECO şi IAS Mircea Vodă. 

20. Proiect de hotărâre privind solicitarea de transmitere a imobilului situat în municipiul 

Călărași, Strada Dobrogei, nr. 16, județul Călărași, din domeniul privat al statului și 

administrarea Agenției Domeniilor Statului, în domeniul privat al municipiului Călărași 

și administrarea Consiliului Local al municipiului Călărași. 

21. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului propriu al municipiului Călăraşi 

şi a creditelor interne, la data de 31.12.2022. 

22. Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului propriu al municipiului Călărași 

și a creditelor interne, la data de 31.03.2023. 

23. Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 18/27.01.2022 privind aprobarea 

Studiului de oportunitate precum și procedura închirierii prin licitație publică a 87 de 

spaţii comerciale (12 mp/spaţiu), parte integrantă obiectiv Bazar Big administrat de către 

Serviciul Public Pieţe Oboare Călăraşi, având suprafaţa totală de 1600 mp, situat în 

strada Belşugului, având numărul cadastral 20527, municipiul Călăraşi. 

24. Proiect de hotărâre privind eliberarea din funcţie a viceprimarului Municipiului Călăraşi, 

domnul Liviu Coman. 

25. Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii pentru 

Complexul de Agrement Dumbrava Călăraşi. 

26. Proiect de hotărâre privind acceptarea dreptului de superficie cu titlu gratuit în sarcina 

terenului în suprafaţă de 76,62 mp, proprietatea S.C. BADEN S.R.L., situat în municipiul 

Călăraşi, strada 1 Decembrie 1918, nr. 5, judeţul Călăraşi. 

27. Proiect de hotărâre aprobarea parteneriatului şi a Acordului de parteneriat  între 

Municipiul Călăraşi şi ASOCIATIA PENTRU DEZVOLTARE DURABILĂ 

DUNĂREA DE JOS, încheiat pentru proiectul cu titlul ,,PRIETENOS CU MEDIUL NU 

ESTE DOAR UN ADJECTIV. FACEM ECHIPA SĂ DEVINĂ ACȚIUNE!”. 
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28. Diverse. 

 

 

INTERPELĂRI: 

 

Dl Ivanciu:…..,,aş avea trei probleme pe care o să le citesc foarte repede şi la care aştept 

răspuns în scris, aşa cum nu am primit la solicitările făcute anterior, în ultima şedinţă i-am înmânat 

domnului secretar o adresă, o să revin la ea, aş vrea să ne prezinte executivul şi să ne dea şi în 

scris, stadiul lucrărilor aflate în derulare în municipiul Călăraşi şi sumele decontate pentru fiecare 

lucrare, aş vrea să întreb tot executivul şi aici în special pe domnul Primar, dacă a luat în calcul şi 

varianta în care nu se vor finaliza lucrările până la 31 decembrie, vorbesc de lucrările pe fonduri 

europene pe care şi noi, cu ani în urmă, le-am început, şi actuala administraţie le continuă…” 

Dl Primar:…..,,vă răspund în scris? sau aici?…” 

Dl Ivanciu:…..,,nu, aici, dar să termin întrebările, şi ceea ce este mai interesant sau este 

interesant pentru consiliul local şi bănuiesc că ar trebui şi nişte consultări dacă este cazul, dacă 

executivul se descurcă este ok, ce se întâmplă dacă aceste lucrări nu se finalizează până la 31 

decembrie, să le explicăm călărăşenilor, vă rog. A treia problemă, la care aşteptam răspuns tot de 

la domnul Primar, probabil că nu a avut timp dar eu aştept în continuare, este legată de adresa pe 

care am transmis-o primăriei în scris, am înmânat-o şi secretarului general, vis-a-vis de faptul că 

domnul Primar este în consiliul de administraţie la ECOAQUA şi cetăţenii din Călăraşi, ca şi noi 

consilierii din opoziţie cel puţin, şi probabil şi ceilalţi consilieri, suntem curioşi să afle cum a 

dispărut acest coeficient de pierderi şi după cum am văzut şi am studiat, în continuare îl rog pe 

domn8l Primar pentru că tot nu mi-a răspuns la asta, poate se interesează de ce dispărând acest 

coeficient, toate pierderile apar la cei care, dintr-un motiv sau altul, nu au dat în luna respectivă 

indexul, inclusiv morţii, şi la ei apar pierderile  …” 

Dl Primar:…..,,nu am cunoştinţă de acest lucru…” 

Dl Ivanciu:…..,,vreau să-ţi notezi şi să întrebi pentru ca să lămurim această problemă, în 

adresa despre care vorbesc mai aveam nişte întrebări acolo pentru că dacă tot nu este nevoie de 

ajutorul acesta pe care îl dă Primăria Călăraşi pentru că este principalul finanţator la ECOAQUA, 

şi îşi permit să recupereze aceste pierderi, înseamnă că acolo este un management extraordinar şi 

lucrurile merg bine dar pentru a nu avea surprize peste câteva luni de a ne încărca cu tot felul de 

sume, vreau să vă atrag atenţia că am observat la repartiţia aceasta la blocuri, indexul de luna 

trecută de la contorul din faţa blocului, nu este acelaşi cu indexul de la care porneşte luna 

următoare, în sensul că pierderile de pe o scară, dacă nu sunt repartizate cetăţenilor, se umblă la 

indexul contorului din faţa blocului, nu ştiu dacă am fost foarte clar, dacă nu îţi explic după 

şedinţă ca să nu monopolizăm, deci sunt nişte anomalii dacă o să consultăm facturile, nu ce spun 

eu, care trebuie lămurite pentru că noi, ca şi consilieri, indiferent de la ce partid suntem, suntem 

într-o mare măsură cei care susţin acest consiliu, primăria, dar cetăţenii oraşului susţin 

ECOAQUA, dacă lucrurile sunt ok acolo trebuie ca lumea să ştie şi cred că eşti persoana potrivită 

să lămureşti aceste aspecte    …” 

Dl Primar:…..,,să vă răspund la punctul 2, am luat în calcul toate aceste aspecte, nu credem 

că vom avea proiecte care să devină neeligibile, sperăm ca cei de la Uniunea Europeană să ia în 

calcul şi se pare că deja sunt discuţii aprinse pentru a se prelungi această etapă sau să se fazeze, 

dar noi suntem pregătiţi şi să susţinem nişte cheltuieli neeligibile, oricum avem lucrări 

complementare destul de multe la aceste proiecte pe care, în viitorul apropiat sau îndepărtat să le 

facem, dar am luat în calcul şi această variantă neagră să zicem în care să susţinem restul ce 

devine neeligibil pentru că trebuie să le terminăm, vreau însă să vă spun că nu este vina noastră 

pentru că toate aceste proceduri au fost foarte greoiae iar ce avem deja în lucru se va termina: 

liceele se vor termina, pista de biciclete se va termina, parcul regenerare zona vest cu siguranţă se 

va termina, o zona mai gri să zic dar pentru care vom avea săptămâna viitoare discuţii cu cei care 

lucrează pe strada Bucureşti, vreau să forţăm un pic lucrurile şi am promisiunea că vor muta mai 

multe forţe pentru că deja de mult timp am monitorizat ce au lucrat şi cum şi nu sunt mulţumit de 

ei  …” 

Dl Ivanciu:…..,,asta spuneam şi eu    …” 
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Dl Primar:…..,,o să stăm de vorbă cu ei şi o să le facem şi notificări privind contractele 

care dacă nu sunt în termen să mutăm anumite lucrări la ei, să susţină şi ei pierderile respective 

pentru că aşa mi se pare normal dar eu sper să nu se ajungă la asta şi să se prelungească pentru că 

nu suntem numai noi în situaţia asta, mai multe judeţe au probleme cu acest lucru, în toată ţara 

sunt probleme cu proiectele că nu se vor închide până în decembrie 2023, suntem însă pregătiţi cu 

un rest de 10-15%, asta este, va trebui să le terminăm şi le vom susţine dar deocamdată sperăm că 

nu va fi cazul   …” 

Dl Ivanciu:…..,,la întrebarea numărul 1 aştept răspuns în scris, şi la 3, bineînţeles    …” 

Dl Primar:…..,,pe asta o discutăm un pic şi după şedinţă ca să mă lămuresc…” 

Dl Călin:…..,,am avut câteva întrebări legate de transportul în comun, mai exact de traseul 

nr. 2, de faptul că nu sunt marcate staţiile, există un orar pentru traseul acesta, funcţionează, e 

respectat, verifică cineva? …” 

Dl Primar:…..,,cei de la transport, spuneţi, dl Iane, dl Cuzeli, cine răspunde?…” 

Dl Iane:…..,,nu am înţeles întrebarea…” 

Dl Primar:…..,,traseul nr. 2 şi ritmicitatea, cum ajung autobuzele, dacă le verificaţi, dacă, 

dacă…” 

Dl Iane:…..,,după toate controalele pe care le-am efectuat, sunt în ordine…” 

Dl Călin:…..,,staţiile sunt marcate, dacă mă duc la gară ştiu unde să mă aşez ca să aştept 

autobuzul? …” 

Dl Iane:…..,,asta aşa este…” 

Dl Călin:…..,,dar controlul a ieşit bine …” 

Dl Primar:…..,,de ce nu avem indicator de staţie acolo?…” 

Dl Chiriţă:…..,,haideţi să vă spun care este scopul acestei întrebări, sunt cetăţeni care 

reclamă faptul că nu circulă autobuzele pe acolo, asta este problema de fapt …” 

Dl Primar:…..,,daţi răspuns consilierilor…” 

Dl Chiriţă:…..,,ia să mai ieşiţi pe traseu să vedeţi, circulă, nu circulă, că aşa …” 

Dl Iane:…..,,într-adevăr operatorul reclamă că traseul nr. 2 nu prea are călători…” 

Dl Chiriţă:…..,,când a venit la licitaţie trebuia să ştie …” 

Dl Primar:…..,,asta este, dacă nu circulă deja avem o problemă…” 

Dl Iane:…..,,i-am atenţionat de mai multe ori…” 

Dl Chiriţă:…..,,cum i-aţi atenţionat? i-aţi certat rău? …” 

Dl Călin:…..,,dar au ieşit bine la control …” 

Dl Primar:…..,,direcţia tehnică, notaţi, întâlnire cu operatorul, puneţi indicatorul unde este 

staţia pentru că avem şi proiectul şi este prinsă şi acolo staţie …” 

Dl Chiriţă:…..,,adevărul este, domnule Primar, că avem cel mai infect transport local din 

România cred …” 

Dl Primar:…..,,într-o zi o să ajungem şi noi mai bine …” 

Dna Luca:…..,,domnule Preşedinte, pentru că avem foarte mulţi cetăţeni în sală, sunt 

persoane care sunt interesate de proiectul H23, vă propun să începem, dacă şi colegii sunt de 

acord, cu acest proiect de hotărâre …” 

Se supune la vot propunerea doamnei Luca care este aprobată cu unanimitate de voturi. 

 

 

PUNCTUL 23 - Proiect de hotărâre pentru modificarea H.C.L. nr. 18/27.01.2022 privind 

aprobarea Studiului de oportunitate precum și procedura închirierii prin licitație publică a 87 de 

spaţii comerciale (12 mp/spaţiu), parte integrantă obiectiv Bazar Big administrat de către Serviciul 

Public Pieţe Oboare Călăraşi, având suprafaţa totală de 1600 mp, situat în strada Belşugului, 

având numărul cadastral 20527, municipiul Călăraşi. 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,bună ziua doamnelor şi domnilor, avem privilegiul şi onoarea 

să participăm la această şedinţă, suntem o comunitate care lucrăm în domeniul bazarului şi am 

avut nădejdea, siguranţa şi speranţa că se va întâmpla ceva bun în acest oraş minunat în care eu m-

am născut şi tot aici vreau să mor, că se va face ceva şi pentru noi, cei care plătim taxe şi impozite. 

Ni s-a promis şi s-a tot venit în bazarul vechi de la orizont diferite comisii şi noi am avut 

încrederea că mutându-ne de bună voie în alt domeniu apropiat bazarului, ne vom reîntoarce, am 

avut încredere şi sperăm să nu ne-o pierdem în acele persoane minunate care ne-au explicat că ni 
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se vor asigura nişte condiţii mai bune decât cele pe care ni le făcusem din buzunarul propriu. Ideea 

este că bazarul orizont este aproape gata, se mai lucrează la el că aşa este în ţara aceasta şi noi cei 

care am plecat de acolo ne-am pus nădejdea să ne reîntoarcem dar există un dar, mă întreabă şi pe 

mine cetăţenii când ne mută în bazar, le răspund că nu ştiu, ni se tot promite, mai apar anunţuri pe 

facebook, sunt încă încrezător, ideea este că noi vrem să închiriem, nu vrem să cumpărăm nimic, 

noi am fost chiriaşi către Primărie şi sperăm să ne întoarcem la acele domenii pe care le-am lăsat. 

Acum am auzit că este o nouă idee minunată, treaba cu licitaţiile, noi nu vrem să cumpărăm, vrem 

să ne mutăm în locurile unde am mâncat o pâine şi am suferit pe ploaie, pe vânt, pe zăpadă, am 

încercat să ne întreţinem familiile, m-am consultat cu toţi cei din bazar, acolo este o locaţie 

minunată, ne place, vrem să ne întoarcem pentru că au trecut cam 2 ani, unii au falimentat, norocul 

unora dintre noi care nu ne-au mers afacerile a fost că am mai avut câte ceva pus de o parte, ideea 

este foarte simplă pentru că tot se susţine să se facă licitaţie, propunerea mea ar fi să ne adunăm cu 

toţii, fiecare stand care de altfel este foarte mic, din ditamai bazarul s-a înghesuit acolo, sunt foarte 

mici standurile, distanţa este mică, s-ar putea pune câte o bulină pe fiecare stand, se face o 

tombolă, am observat că marginile sunt mai mari cu 1 metru şi ceva …” 

Dl Primar:…..,,nu este adevărat, doar 3 standuri sunt mai mari, restul sunt egale …” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,ok, atunci nu vă contrazic, ideea ar fi foarte bună pentru noi 

cei care ne-am chinuit în pandemie să ne plătim taxele şi să ne întreţinem copiii, este simplu dar 

trebuie să existe bunăvoinţă, tombola se poate face pentru că fiecare stand de acolo are un preţ 

stas, sunt toate la fel, fiecare firmă care a fost acolo în bazar revine acolo, dacă se va licita avem 

şansa ca noi, familiile care am trudit în bazarul vechi să fie daţi afară şi să vină alţii străini, ni s-au 

promis condiţii …” 

Dl Ivanciu:…..,,v-a promis domnul Primar? …” 

Doamnă din sală:…..,,da, a fost şi domnul Primar, a fost şi domnul viceprimar …” 

Dl Primar:…..,,condiţii am făcut …” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,da, este adevărat, condiţii sunt…” 

Doamnă din sală:…..,,standuri s-au făcut câte societăţi sunt, nimic în plus …” 

Dl Primar:…..,,atâta spaţiu am avut …” 

Doamnă din sală:…..,,şi atâtea firme sunt, dacă voiaţi să faceţi licitaţie trebuia să faceţi mai 

multe pentru că este o grămadă loc şi în faţă şi în spate …” 

Dl Primar:…..,,aşa a fost proiectul făcut, acestea sunt spaţiile, acelea sunt locuri de parcare 

pentru cei care vin să cumpere de la voi, am făcut civilizat …” 

Doamnă din sală:…..,,facem civilizaţie dar daţi-ne locurile să putem munci …” 

Dl Primar:…..,,doamne fereşte, v-am zis eu să nu veniţi la licitaţie? …” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,facem tombolă şi e simplu ca bună ziua, mergem pe soartă şi 

mai punem fiecare câte ceva peste preţ ca să astupăm gura lumii că e cu dichis…” 

Dl Primar:…..,,nu e cu nici un dichis, aşa este legea …” 

Dl Chiriţă:…..,,întrebarea este dacă mai sunt şi alte persoane interesate …” 

Doamnă din sală:…..,,păi nu ştim, or mai fi …” 

Dl Muşat:…..,,atunci licitaţi mai mult decât acelea …” 

Doamnă din sală:…..,,când ne-a dat afară nu a spus nimeni de licitaţie, a spus că provizoriu 

până îl face pe cel nou …” 

Dl Chiriţă:…..,,atribuirea lor nu se poate face decât prin licitaţie, vreau să vă întreb dacă 

există în lege vreo posibilitate prin care dumneavoastră să aveţi un fel de privilegiu, se poate face 

ca ponderea criteriului că ei au fost în bazar să fie cât mai mare, 50% …” 

Dna Luca:…..,,este maximum 40%, un fel de drept de preemţiune ca dumneavoastră să fiţi 

cumva avantajaţi pentru că legea nu permite decât licitaţie …” 

Dna Raiu:…..,,noi, grupul de consilieri PSD suntem întru totul de acord cu ceea ce spuneţi 

dumneavoastră doar că ne dorim un punct de vedere al cuiva de la juridic să vedem dacă este 

posibil legal sau nu este posibil …” 

Dna Georgescu:…..,,pentru că doamna Luca vă minte, vă spune că se poate ceva care nu se 

poate, aşteptăm un punct de vedere care să ne spună care este varianta legală …” 

Dna Luca:…..,,doamna consilier, vreţi să vă controlaţi limbajul? în primul rând cee ace am 

scris în proiect este conform legii şi nu mint, dacă oamenii susţin altceva este problema lor …” 

Dl Primar:…..,,nimic nu este conform legii, doamnă …” 
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Dna Georgescu:…..,,părerea mea este că îi minţiţi pe oamenii aceştia, îi induceţi în eroare, 

le creaţi aşteptări …” 

Dna Luca:…..,,aţi citit proiectul de hotărâre sau doar vorbiţi? eu am făcut acest proiect de 

hotărâre…” 

Dl Primar:…..,,eu mă bucur dar este greşit şi trebuie să spunem oamenilor adevărul, 

adevărul este că aţi mers la dânşii în bazar şi le-aţi promis marea cu sarea dar nu puteţi să faceţi ce 

aţi promis, spuneţi, domnule director, ce calcule economice sunt acolo …” 

Dna Luca:…..,,le-am văzut, domnule Primar…” 

Dl Primar:…..,,lăsaţi-l pe domnul director să vorbească …” 

Dna Luca:…..,,întâi vorbesc eu şi apoi domnul director…” 

Dl Primar:…..,,v-am ascultat destul …” 

Dna Luca:…..,,întâi vorbesc consilierii şi după aceea angajaţii primăriei, în proiectul de 

hotărâre pe care l-am avut la mapă şi l-am aprobat în ianuarie, domnul director ne-a pus 

fundamentarea cu nişte cheltuieli care nu sunt foarte realiste…” 

Dl Primar:…..,,dar de unde ştiţi dumneavoastră? …” 

Dna Luca:…..,,pentru că le-am văzut şi le-am votat…” 

Dl Primar:…..,,păi le-aţi văzut dar aţi fost acolo, aţi făcut nişte calcule? aţi pus pe hârtie să 

vedeţi cât se consumă, cum îi ţineşi pe oamenii aceştia fără curăţenie, fără lumină, fără aer 

condiţionat, doamna Luca, vă respect …” 

Dna Luca:…..,,haideţi să discutăm civilizat, lăsaţi-mă să-mi spun punctul de vedere…” 

Dl Primar:…..,,dar nu mai spuneţi pentru că spuneţi prostii, minţiţi oamenii, exact cum 

spune colega mea …” 

Dna Luca:…..,,cu ce am minţit, domnule Primar, aţi citit proiectul de hotărâre?…” 

Dl Primar:…..,,normal că l-am citit, 6 euro pe lună nici măcar o tarabă nu poţi închiria, 

doamnă, trebuia să le spuneţi că primăria Călăraşi nu poate subvenţiona activităţi comerciale, nu 

mai minţiţi oamenii …” 

Dna Luca:…..,,în cheltuielile pe care domnul director ni le-a prezentat…” 

Dl Chiriţă:…..,,trebuia să-i lăsaţi în sărăcia lor acolo …” 

Dl Primar:…..,,păi aţi zis că trebuie să ne modernizăm …” 

Dna Luca:…..,,sunt prinse cheltuieli de 50 de milioane la gaze pe 12 luni, gazele se 

consumă 4-5 luni pe an, este prinsă plata unui casier care nu-şi are rostul, dacă se emite factură 

omul o plăteşte cu ordin de plată sau vine la Primărie şi plăteşte singur, o dată pe lună, de ce să 

plătim toată luna…” 

Dl Primar:…..,,omul acela are rol şi de supraveghere, doamnă …” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,nu e vorba doar de casier, noi am pus acolo şi forţa de 

muncă unde intră casierul, administratorul, femeile de serviciu …” 

Dl Ivanciu:…..,,păi voi vreţi să scoateţi profit acum din amărâtul acesta de bazar?…” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,e 350 de lei preţul de închiriere a unei tarabe la Piaţa Big 

în aceleaşi condiţii, aer condiţionat vara, aer cald iarna …” 

Dna Luca:…..,,e 350 de lei nu 144 de euro, domnule director…” 

Dl Primar:…..,,şi cât are o tarabă, doamnă? …” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,1 metru şi jumătate, aici este spaţiu de 12 metri …” 

Dna Luca:…..,,sunt de acord cu dumneavoastră, ştiu că este totul greu dar trebuie să-i 

ajutăm şi pe oamenii aceştia…” 

Dl Primar:…..,,nu putem să subvenţionăm activităţile comerciale, poate aveţi 

dumneavoastră vreo mină de aur şi puteţi să faceţi donaţii …” 

Dna Luca:…..,,domnule Primar, aici nu a existat niciodată o strategie de diminuare a 

cheltuielilor, noi doar mărim taxe şi impozite, punem preţuri în cârca oamenilor dar niciodată o 

strategie, nu ştim ce înseamnă economie…” 

Dl Primar:…..,,aţi făcut dumneavoastră strategie, doamnă…” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,la fiecare control al Curţii de conturi au pus mare accent 

pe faptul cum recuperăm utilităţile, aici sunt băgate în acest preţ, curentul electric, gazul, gunoiul, 

ştiţi că la pieţe nu există factură la gunoi mai mică de 15.000 lei, în condiţiile în care separăm 

cartonul, plasticul şi cutiile de tablă …” 

Dl Chiriţă:…..,,dar nu comparaţi piaţa cu bazarul, ce gunoi?…” 
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Dl Manea – director SPPO:…..,,vorbesc per total…” 

Dna Luca:…..,,gazele le-aţi pus timp de 12 luni, se consumă gaz maxim 5 luni pe an…” 

Dl Chiriţă:…..,,ei au foarte multe deşeuri reciclabile care nu costă, din contră cresc fracţia 

de reciclabile pe care o predăm…” 

Comisia de specialitate nr. 5  avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este respins cu 10 voturi pentru (dl Ivanciu, dna 

Croitoru, dl Niţă, dl Călin, dl Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dna Enache, dl Chiriţă şi dl Sârzea), 9 

voturi împotrivă (dl Buzoianu, dl Dragu, dl Coman, dna Filimon, dl Muşat, dl Dinu, Dl Stoian, dl 

Aldea şi dl Sbârcea), din 19 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Doamna Georgescu şi doamna Raiu nu participă la votul acestui proiect de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,asta este, o să plătească oamenii…” 

Dl Primar:…..,,vă duceţi şi minţiţi oamenii acolo ca să îi aduceţi aici…” 

Dna Luca:…..,,cu ce i-aţi minţit, domnule Primar, vă rog frumos?…” 

Dl Primar:…..,,doamna Luca, este urât să …” 

Dna Luca:…..,,le-am explicat oamenilor că putem să modificăm, să venim în sprijinul 

lor…” 

Dl Primar:…..,,n-aţi explicat nimic, i-aţi minţit, vă duceţi acolo pentru 2 voturi, 5 voturi, 7 

voturi să minţiţi amărâţi aceştia care îşi câştigă pâinea …” 

Dl Ivanciu:…..,,dacă noi i-am minţit atunci e bine, i-aţi rezolvat voi acum foarte bine…” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,deşi sanitara trebuie să fie gratuită într-un spaţiu, plătim la 

sanitară…” 

Doamnă din sală:…..,,cum a rămas, domnule Primar, că eu tot nu am înţeles? …” 

Dl Primar:…..,,vă explică cei care au venit în bazar să vă spună cum faceţi …” 

Doamnă din sală:…..,,de la ce preţ plecăm cu licitaţia? …” 

Dna Luca:…..,,de la 12 euro/mp…” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,şi mai puţin nu se poate?…” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule Primar, mai reduceţi cheltuielile…” 

Dl Primar:…..,,nu ai ce să reduci, nu vreau să ne batem joc de oameni, gândiţi-vă că o 

tarabă de 2 metri pătraţi este 350 lei pe lună, ei trebuie să se înţeleagă între ei să liciteze fiecare pe 

un spaţiu  …” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,ideea mea a fost cea mai bună, se poate face tombolă…” 

Dl Primar:…..,,dar nu noi, atenţie ce spun, nu noi, cred că săptămâna aceasta terminăm 

toate documentele şi putem da drumul la licitaţie  …” 

Dl Ciufu Viorel Nicolae:…..,,am mai auzit un zvon aberant, că trebuie să plătim în avans 

pe 3-4 luni…” 

Dl Ivanciu:…..,,aşa este…” 

Dl Primar:…..,,nu-i mai minţiţi, după ce aţi câştigat licitaţia, plăteşti 2 luni de garanţie  …” 

Dna Luca:…..,,3 luni scrie în documentaţie…” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,am pus 3 luni garanţie la contract…” 

Dl Primar:…..,,ăştia sunt banii voştri  …” 

Dl Manea – director SPPO:…..,,sunt banii lor, celor care se retrag sau au pierdut licitaţia li 

se dau banii înapoi, am pus 3 luni pentru că aşa ne-a obligat Curtea de conturi, dacă după 3 luni 

părăseşte spaţiul i se opreşte garanţia şi scoatem la licitaţie spaţiul respectiv…” 

 

PUNCTUL 1 - Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă a Consiliului 

local Călăraşi pe perioada 01.05.2023 – 31.07.2023. 

Comisia de specialitate nr. 5  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Dinu:…..,,eu îl propun pe dl Stoian…” 

Dl Ivanciu:…..,,şi eu am o propunere şi v-aş ruga să ţineţi cont de ea atât cât puteţi, bine ar 

fi fost ca fiecare membru al acestui consiliu să treacă prin experienţa aceasta, observ ca de fiecare 

dată că pe proiectele opoziţiei nici măcar nu vă uitaţi pe ele, unii dintre dumneavoastră, poate 

unele chiar sunt bune, n-or fi toate dar fiecare încercăm să ne facem treaba aici, dar aş vrea să 

ţineţi cont că sunt, atât de partea PSD – ului cât şi a PNL – ului, nişte oameni care ar merita să fie 

măcar o dată preşedinte de şedinţă şi în acest sens îl propun pe domnul Costin Mirescu …” 
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Supusă la vot propunerea domnului Ivanciu este votată cu 10 voturi pentru (dl Ivanciu, dna 

Croitoru, dl Călin, dl Niţă, dl Dincă, dl Mirescu, dna Enache, dna Luca, dl Chiriţă şi dl Sârzea). 

Supusă la vot propunerea domnului Dinu este votată cu 11 voturi pentru (dl Buzoianu, dl 

Dragu, dl Coman, dna Filimon, dl Muşat, dl Dinu, Dl Stoian, dl Aldea, dna Raiu, dna Georgescu şi 

dl Sbârcea). 

Domnul Stoian este ales preşedinte de şedinţă pentru următoarele 3 luni. 

PUNCTUL 2 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului Urbanistic Zonal – 

,,Lotizare locuinţe cu regim de înălţime P+P+2 şi funcţiuni complementare”, situat în municipiul 

Călăraşi, strada Caişilor, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 2  avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 3 - Proiect de hotărâre privind reorganizarea Creşei nr. 1 Călăraşi în structură 

ce va fi arondată Grădiniţei cu Program Prelungit ,,Ţara Copilăriei” Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 3 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 4 - Proiect de hotărâre privind aprobarea documentaţiei pentru delegarea 

gestiunii activităţilor de dezinfecţie, dezinsecţie şi deratizare în municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,am eu o întrebare, care dintre viceprimari are în responsabilitate activitatea 

aceasta? sunt curios …” 

Dl Coman:…..,,pentru serviciul de gospodărie comunală, subsemnatul …” 

Dl Chiriţă:…..,,domnule viceprimar, vă întreb şi eu de ce a fost necesară contractarea 

serviciilor de consultanţă pentru întocmirea documentaţiei şi cât a costat?…” 

Dl Coman:…..,,serviciul de gospodărie comunală, vă rog …” 

Dl Chiriţă:…..,,am înţeles că dumneavoastră îi coordonaţi…” 

Dl Ciochinaru:…..,,pentru a evita comiterea unor greşeli la întocmirea acestei 

documentaţii, am contractat această firmă…” 

Dl Chiriţă:…..,,şi cât a costat?…” 

Dl Ciochinaru:…..,,18 000 lei care încă nu s-au decontat…” 

Dl Chiriţă:…..,,se va deconta, dar chiar nu aveaţi nici un angajat care să poată face acest 

lucru?…” 

Dl Ciochinaru:…..,,având în vedere că în cadrul serviciului nu există nici un inspector cu 

studii de specialitate, am considerat că este necesar acest lucru…” 

Dl Chiriţă:…..,,dar aveţi acces la vreo platformă din aceasta electronică de licitaţii ca să 

puteţi descărca de la alte primării?…” 

Dl Ciochinaru:…..,,poate cei de la licitaţii, eu nu vă pot răspunde la această întrebare…” 

Dl Călin:…..,,în anii anteriori s-au efectuat astfel de ….?…” 

Dl Ciochinaru:…..,,nu s-au efectuat dar vă spun ca pentru întocmirea corectă a 

documentaţiei era necesar…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi să mai eliminăm din personal de acolo că dacă tot nu sunt în stare să 

facă o documentaţie….şi angajăm alte firme care sunt în stare…” 

Dl Ciochinaru:…..,,ne gândim şi la optimizarea activităţii…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi ar trebui să optimizăm, domnule viceprimar, vă rog să optimizaţi 

acolo…” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 5 - Proiect de hotărâre privind asumarea protocolului înregistrat la Municipiul 

Călăraşi cu numărul 21658/08.03.2023, respectiv la RADEF România – Film cu nr. 

436/13.02.2023, de către Consiliul Local al municipiului Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 6 - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de atribuire/licitaţie 

a locurilor de parcare pentru folosinţă, în parcările de domiciliu/reşedinţă din municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Ivanciu:…..,,aici am şi eu o intervenţie, ca iniţiator al acestui proiect cu parcările cu 

nişte ani în urmă, aş vrea ca cel care a coordonat activitatea să ne spună ce modificări a făcut în 

regulamentul trecut şi de ce le-a făcut, aşa, câteva modificări, cine a coordonat activitatea? …” 

Dl Coman:…..,,domnule administrator, vă rog …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnul administrator a coordonat activitatea? …” 

Dl Ciulianu Cătălin – consilier Compartimentul transport local:…..,,vă răspund eu…” 

Dl Ivanciu:…..,,eu l-am citit deja să ştii, să nu ne abureşti …” 

Dl Ciulianu Cătălin – consilier Compartimentul transport local:…..,,condiţiile au devenit 

mai lejere, de exemplu, nu putea participa la licitaţie dacă avea în proprietate un apartament 

arondat unei parcări fără să aibă şi domiciliul acolo, o să implementăm şi o să simplificăm locurile 

vacante pe care le vom aronda printr-o aplicaţie on line care a cum a fost prinsă, în vechiul 

regulament nu era, prin intermediul acesteia cetăţeanul va putea aplica on line, va putea plăti on 

line locul de parcare, vrem să mărim gradul de ocupare a locurilor vacante …” 

Dl Chiriţă:…..,,o întrebare mai am şi eu, câte locuri de parcare s-au creat, marcate şi 

delimitate, în municipiu per total şi câte sunt ocupate în momentul acesta?…” 

Dl Coman:…..,,vă pot răspunde eu, am o situaţie aici care a fost actualizată la 16.01.2023, 

erau marcate la data respectivă 2711 locuri, 1793 erau atribuite, 918 neatribuite iar din acestea la 

momentul actual au mai fost atribuite încă 40% …” 

Dl Ivanciu:…..,,Cătăline, nu ai răspuns la întrebare, ne-ai aburit cu taxa, de fapt veniţi cu 

nişte intervenţii cu cei care au maşini de nu ştiu unde, cei care nu ştiu ce trebuie să facă, în 

defavoarea călărăşenilor de fapt şi nu ştiu de ce nu l-aţi pus în dezbatere pentru că până la urmă nu 

trebuie să hotărâm noi 2, 3, 5, 7 inşi aici sau cei de la transporturi, era interesant în dezbatere 

publică pentru că sunt tot felul de situaţii pe care nici nu le cunoaştem, pe care oamenii le-ar fi 

adus la cunoştinţă pe o platformă sau cumva, le-am fi analizat sau le-aţi fi analizat voi aici şi cu 

siguranţă aţi fi ocupat şi cele peste 900 de locuri disponibile în acest moment …” 

Dna Georgescu:…..,,păi tocmai despre asta este vorba, unii au maşini de la firmă, alţii au 

câte 2 maşini iar noi le dădeam doar un loc…” 

Dl Dragu:…..,,eu aş propune retragerea proiectului pentru a lămurii nişte lucruri, într-o 

săptămână dacă nu depui cerere de participare la licitaţie pierzi acest drept, sunt nişte anomalii …” 

Dl Buzoianu:…..,,doar domnul Primar îl poate retrage şi în acest moment nu este în 

sală…” 

Dl Chiriţă:…..,,am un amendament, la art. 10, alin. 1, propun ca taxa să fie de 150 de lei 

pentru ocuparea unui loc de parcare…” 

Dna Georgescu:…..,,bazat pe ce, ziceţi-ne ceva, de ce vreţi această sumă…” 

Dl Chiriţă:…..,,nu trebuie să vă dau explicaţii dumneavoastră…” 

Dna Georgescu:…..,,de unde reiese această sumă?…” 

Dl Ivanciu:…..,,pentru că se plânge foarte multă lume că este o taxă mare şi aşa este, 

trebuie să recunoaştem, nu ştiu dacă este justificată, poate este justificată şi din dorinţa de a nu 

plăti această taxă, fac tot felul de aranjamente şi sunt foarte multe locuri libere dar de fapt nu sunt 

libere, mă gândeam că găsim o modalitate să încasăm nişte bani   …” 

Dl Chiriţă:…..,,ideea este că mai bine încasezi mai puţin de la mai mulţi decât să încasezi 

mult de la foarte puţini, aţi înţeles doamnă acum? …” 

Dna Georgescu:…..,,da…” 

Dl Chiriţă:…..,,ok, mă bucur …” 

Dl Buzoianu:…..,,a venit domnul Primar, domnule Primar, referitor la proiectul de hotărâre 

nr. 6, cu regulamentul locurilor de parcare, se propune retragerea lui…” 

Dl Primar:…..,,cine propune retragerea? eu propun retragerea dacă este cazul, ce s-a 

întâmplat?…” 
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Dl Ivanciu:…..,,la proiectul acesta am considerat că trebuia supus dezbaterii pentru că cei 

câţiva inşi care au lucrat la el nu pot să cuprindă problematica toată   …” 

Dl Primar:…..,,ce problemă este? …” 

Dl Dragu:…..,,perioada de înscriere la licitaţie este prea mică, domnule Primar, omul este 

plecat la spital, are treabă, să facem 30 de zile în loc de 6 zile …” 

Dl Primar:…..,,30 de zile, nu am o problemă …” 

Dl Ivanciu:…..,,şi mai este problema şi cu maşinile care nu sunt înmatriculate aici   …” 

Dl Primar:…..,,asta se reglementează prin acest proiect de hotărâre, dacă citeaţi, ştiaţi, am 

constatat că avem parcări de 100 de locuri, de 80 de locuri şi sunt 30-40 de locuri licitate şi au fost 

şi luate şi apoi sunt oameni care au maşină de serviciu, sau nu are maşina pe numele lui şi face 

dovada printr-un act de comodat …” 

Dl Ivanciu:…..,,întâi aţi dat posibilitate proprietarilor de acolo   …” 

Dl Primar:…..,,sigur …” 

Dl Ivanciu:…..,,acei proprietari nu au venit   …” 

Dl Primar:…..,,nu au venit şi sunt locuri excedentare …” 

Dl Ivanciu:…..,,domnul Dragu spune că trebuie mărită perioada   …” 

Dl Dragu:…..,,cea din cadrul licitaţiilor …” 

Dl Primar:…..,,sunt locuri excedentare şi am zis să nu mai facem o licitaţie pentru că am 

făcut deja una, primul venit, primul servit, are maşină de serviciu şi locuieşte în blocul acela 

plăteşte parcare la maşina de serviciu şi gata pentru că acolo unde am investit bani, aşa cum ne-a 

spus şi Curtea de conturi, este normal să scoatem ceva de acolo, acelaşi lucru se întâmplă şi cu a 

doua maşină cu care nu le dădeam voie în primul regulament  …” 

Dl Ivanciu:…..,,de acord, dar întâi trebuie să aibă dreptul cel care locuieşte acolo   …” 

Dl Primar:…..,,absolut, cei care sunt arondaţi parcării, am ţinut licitaţia şi nu s-au ocupat 

locurile, ce este excedentar se ocupă celor care vin şi fac cerere …” 

Dl Mirescu:…..,,sunt şi situaţii în care s-au ocupat toate locurile? …” 

Dl Primar:…..,,sunt situaţii, da …” 

Dl Mirescu:…..,,şi atunci cei care sunt arondaţi unei parcări care este 100% ocupată prin 

licitaţie dar au maşină de serviciu şi locuiesc de 20 de ani în blocul acela, ei nu au dreptul pe care 

îl au ceilalţi? …” 

Dl Primar:…..,,ba da, au dreptul dacă au spaţiu excedentar, dacă nu, nu ai ce să le oferi …” 

Dl Mirescu:…..,,şi atunci nu sunt cumva 2 unităţi de măsură? …” 

Dl Primar:…..,,păi asta este situaţia, cei din centru, de exemplu nu au suficiente parcări dar 

nu se pot duce în Mircea Vodă să parcheze acolo …” 

Dl Mirescu:…..,,este vorba de o categorie de cetăţeni care este tratată în mod diferit  …” 

Dl Primar:…..,,nu este, înţelegeţi dumneavoastră în mod diferit …” 

Dl Chiriţă:…..,,vă rog să supuneţi la vot amendamentul meu, taxa să fie de 150 de lei 

pentru ocuparea unui loc de parcare…” 

Dl Primar:…..,,nu avem cum, nu ne lasă nici Curtea de conturi, ne-au socotit şi ne-au 

obligat ca pe zonele modernizate, datorită faptului că am avut cheltuieli pe ele, să recuperăm …” 

Dl Chiriţă:…..,,v-a obligat să le ocupaţi pe toate dar în modul acesta nu o să le ocupaţi pe 

toate…” 

Supus la vot amendamentul domnului Dragu, ca perioada de înscriere la licitaţie să fie de 

30 de zile, este aprobat cu unanimitate de voturi. 

Supus la vot amendamentul domnului Chiriţă, ca taxa să fie de 150 de lei pentru ocuparea 

unui loc de parcare, este votat cu 9 voturi pentru (dl Ivanciu, dna Croitoru, dl Călin, dl Niţă, dl 

Dincă, dl Mirescu, dna Luca, dna Enache, dl Chiriţă şi dl Sârzea) şi 10 voturi împotrivă (dl 

Buzoianu, dl Dragu, dna Raiu, dna Georgescu, dl Muşat, dl Dinu, dl Stoian, dl Aldea, dl Sbârcea 

şi dl Coman), deci amendamentul a fost respins. 

Supus la vot proiectul de hotărâre cu amendamentul domnului Dragu, este adoptat cu 21 

voturi pentru, din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 7 - Proiect de hotărâre privind aprobarea taxei speciale de vizitare a Grădinii 

Zoologice din municipiul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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Dl Chiriţă:…..,,am eu un amendament aici, propun ca taxele pentru adulţi să rămână aşa 

cum au fost propuse iar pentru copii până în 14 ani accesul să fie gratuit pentru că oricum ceea ce 

se încasează de la grădina zoologică este o sumă derizorie raportată la bugetul pe care îl 

gestionaţi…” 

Dl Primar:…..,,ştiţi ce se întâmplă, domnule consilier, am constatat un aflux foarte mare de 

copii, de elevi de la Bucureşti, din toate satele din jur şi dacă aprobaţi acest amendament nu mai 

încasăm nimic pentru că ponderea …spuneţi, doamna director …” 

Dna Blebea – director ZOO:…..,,deci în 2022 am avut 24.000 de copii şi 52.000 de 

adulţi…” 

Dl Călin:…..,,faţă de câţi în 2021?…” 

Dna Blebea – director ZOO:…..,,faţă de 41.000 de adulţi şi 14.000 de copii iar în 2020 

39.000 de adulţi şi 9.140 de copii…” 

Dl Chiriţă:…..,,e foarte bine că a crescut numărul, bun, ok, gratuit pentru copii dacă fac 

dovada că locuiesc în municipiul Călăraşi…” 

Dl Dragu:…..,,da, e bine pentru copiii noştri…” 

Dl Primar:…..,,păi şi cum fac dovada? …” 

Dl Chiriţă:…..,,cu carnetul de elev…” 

Dl Primar:…..,,hai să ne înţelegem, copiilor localnici întotdeauna le-am permis accesul 

gratuit, cei care au venit în grupuri organizate de la grădiniţe, şcoli …” 

Dna Blebea – director ZOO:…..,,inclusiv cei cu handicap, ucrainenii, copiii până în 5 ani 

intră gratuit…” 

Dl Dragu:…..,,pentru copiii călărăşeni este bine, nu este un capăt de ţară, nu ne facem 

bine…” 

Dna Blebea – director ZOO:…..,,dar nu avem dreptul să cerem buletinul la intrare…” 

Dl Primar:…..,,gândiţi-vă că ne batem joc de copii …” 

Supus la vot amendamentul domnului Chiriţă este votat cu 3 voturi pentru şi 17 împotrivă, 

deci a fost respins. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 8 - Proiect de hotărâre privind actualizarea tarifelor aplicabile la nivelul 

Serviciului Public Pieţe Oboare Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 14 voturi pentru (dl Dragu, dna Filimon, 

dna Georgescu, dna Raiu, dl Muşat, dl Dinu, dl Stoian, dl Aldea, dl Sbârcea, dl Coman, dl 

Buzoianu, dl Mirescu, dl Chiriţă şi dl Sârzea) şi 7 voturi împotrivă (dl Ivanciu, dna Croitoru, dl 

Niţă, dl Călin, dl Dincă, dna Enache şi dna Luca), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe 

grupul de WhatsApp. 

. 

PUNCTUL 9 - Proiect de hotărâre privind iniţierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren proprietatea privată a municipiului Călăraşi, situat în strada Vasile Culică, nr. 22, 

număr carte funciară 27264, tarlaua 65, parcela 14/3, în suprafaţă de 417 mp, în favoarea 

domnului Deacu Emil. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 10 - Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru  vânzarea unui 

imobil – teren, proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Preot Ionescu 

Alexandru, nr. 16, în suprafață de 400 mp, carte funciară nr. 23428, în favoarea doamnei Stoica 

Mirela Sabrina. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 



 12 

PUNCTUL 11 - Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren, proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Varianta Nord, nr. 41,  

în suprafață de 3253 mp, carte funciară nr. 22783, în favoarea domnului STAN GHEORGHE 

administrator la S.C. EXPERT CONSTRUCT CL S.R.L. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Chiriţă:…..,,am aici o nelămurire, în contractul de concesiune şi autorizaţie de 

construire este pe numele S.C. EXPERT CONSTRUCT CL S.R.L., iar acum propuneţi 

dumneavoastră ca terenul să fie vândut domnului Stan Gheorghe, persoană fizică, ceea ce eu zic că 

nu e în regulă …” 

Dna Zica:…..,,societăţii i se va vinde  …” 

Dl Chiriţă:…..,,păi atunci trebuie modificat titlul …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 12 - Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil - teren proprietatea privată a municipiului Călărași, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 11, 

număr carte funciară 23841,  cu suprafața de 274 mp, în favoarea doamnei Bouroş (Amzaru) Alina 

Adriana. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 13 - Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil - teren proprietate privată a municipiului Călărași, situat în strada Corneliu Pantilie, nr. 9, 

număr carte funciară 23842, cu suprafața de 274 mp, în favoarea doamnei Dumitru (Amzaru) 

Marylena. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 14 - Proiect de hotărâre privind inițierea procedurilor pentru vânzarea unui 

imobil – teren, proprietate privată a municipiului Călărași, situat în strada Avocat Aurel 

Elefterescu, nr. 13, în suprafață de 400 mp, carte funciară nr. 23411, în favoarea doamnei 

Moldoveanu Elena Laura şi domnului Moldoveanu Florinel Georgică.  

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Dragu este ieşit din sala de şedinţă. 

 

PUNCTUL 15 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren, proprietatea 

privată a municipiului Călărași, situat în strada Preot Pârlea Alexandru, nr. 11,  în suprafață de 400 

mp, carte funciară nr. 23421, în favoarea domnului Stroe Virgil. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Dragu este ieşit din sala de şedinţă. 

 

PUNCTUL 16 - Proiect de hotărâre privind vânzarea unui imobil – teren, proprietatea 

privată a municipiului Călărași, situat în strada General Leonard Mociulschi, nr. 1, în suprafaţă de 

572 mp, carte funciară nr. 27677, în favoarea S.C. ICOM OIL S.R.L. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Dragu este ieşit din sala de şedinţă. 
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PUNCTUL 17 - Proiect de hotărâre privind trecerea în domeniul privat a terenului în 

suprafaţă de 31, 04 mp, situat în municipiul Călăraşi, strada Bucureşti, nr. 139, bloc A38, tr. 2 

(actual sc. 2), etaj 1, ap. 2. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Dragu este ieşit din sala de şedinţă. 

 

PUNCTUL 18 - Proiect de hotărâre privind trecerea din domeniul privat al municipiului 

Călăraşi în domeniul public al municipiului Călăraşi, a 2 imobile situate în municipiul Călăraşi, 

având număr cadastral 30402 şi număr cadastral 30403. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 20 voturi pentru, din 20 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

Domnul Dragu este ieşit din sala de şedinţă. 

 

PUNCTUL 19 - Proiect de hotărâre privind atribuirea denumirii de strada Munteniei 

(fostei străzi General Constantin Pantazi), pentru accesul rutier şi pietonal situat perpendicular pe 

strada Prelungirea Bucureşti, între PECO şi IAS Mircea Vodă. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Sârzea:…..,,am eu o întrebare, strada aceasta este prinsă în nişte proiecte europene de 

reabilitare, nu o să fie nici o problemă?  …” 

Dl Muşat:…..,,trebuia să ne punem întrebarea aceasta când am fost de acord să-i schimbăm 

numele  …” 

Dl Primar:…..,,nu o să fie problemă pentru că este cu număr cadastral şi facem certificat de 

nomenclatură stradală  …” 

Dna Luca:…..,,domnule preşedinte, am eu o altă propunere, ţinând cont că strada a purtat 

numele unei personalităţi, chiar dacă controversată, eu aş propune să poarte denumirea de ,,Primar 

Eugen Cealâc”, a fost primar al Călăraşului în perioada interbelică, considerat cel mai bun 

gospodar în acea perioadă  …” 

Dl Secretar general:…..,,trebuie avizat de Comisia judeţeană de atribuire de denumiri iar 

avizul pentru strada ,,Munteniei” l-am obţinut deja   …” 

Dl Muşat:…..,,şi pentru această personalitate şi centrul dacă am pune-o ar fi prea puţin  …” 

Dl Sârzea:…..,,ar fi bine să schimbăm şi prelungirile că parcă suntem o comună cu 

pretenţii  …” 

Dl Primar:…..,,om vedea  …” 

Dl Secretar general:…..,,cetăţenii ar trebui să schimbe toate documentele şi s-ar crea o 

nebunie totală    …” 

Dna Luca:…..,,atunci îmi retrag amendamentul  …” 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 20 - Proiect de hotărâre privind solicitarea de transmitere a imobilului situat în 

municipiul Călărași, Strada Dobrogei, nr. 16, județul Călărași, din domeniul privat al statului și 

administrarea Agenției Domeniilor Statului, în domeniul privat al municipiului Călărași și 

administrarea Consiliului Local al municipiului Călărași. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuţiei bugetului propriu al 

municipiului Călăraşi şi a creditelor interne, la data de 31.12.2022. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi pentru (dl Dragu, dna Filimon, 

dna Georgescu, dna Raiu, dl Muşat, dl Dinu, dl Stoian, dl Aldea, dl Sbârcea, dl Coman, dl 
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Buzoianu, dl Mirescu) şi 9 abţineri (dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu, dna Croitoru, dl Niţă, dl 

Călin, dl Dincă, dna Enache şi dna Luca), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp. 

 

PUNCTUL 22 - Proiect de hotărâre privind aprobarea execuției bugetului propriu al 

municipiului Călărași și a creditelor interne, la data de 31.03.2023. 

Comisia de specialitate nr. 1 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 12 voturi pentru (dl Dragu, dna Filimon, 

dna Georgescu, dna Raiu, dl Muşat, dl Dinu, dl Stoian, dl Aldea, dl Sbârcea, dl Coman, dl 

Buzoianu, dl Mirescu) şi 9 abţineri (dl Chiriţă, dl Sârzea, dl Ivanciu, dna Croitoru, dl Niţă, dl 

Călin, dl Dincă, dna Enache şi dna Luca), din 21 voturi exprimate în sală şi transmise pe grupul de 

WhatsApp. 

 

PUNCTUL 24 - Proiect de hotărâre privind eliberarea din funcţie a viceprimarului 

Municipiului Călăraşi, domnul Liviu Coman. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează nefavorabil proiectul de hotărâre. 

Dl Coman dă citire unui raport punct de vedere al dânsului, material aflat ataşat proiectului 

de hotărâre. 

Dl Stoian:…..,,dacă-mi daţi voie, domnule preşedinte, vreau să spun şi eu ceva, 

recunoaştem dreptul consilierilor din opoziţie ca să iniţiaţi un proiect de hotărâre prin care domnul 

viceprimar să fie destituit, e dreptul dumneavoastră, dar, din punctul nostru de vedere nu există 

motive întemeiate, ceea ce spune şi codul administrativ, motive întemeiate, nu că nu sunt 

întemeiate motivele dumneavoastră, nu sunt motive, ba mai mult, vă bazaţi pe o minciună adică 

arbori sănătoşi tăiaţi la Călăraşi, cum dovediţi? dovedesc eu că sunt amator sau dumneavoastră 

domnule Chiriţă că sunt arbori sănătoşi? a fost o comisie a ministerului, o comisie de la Garda 

Naţională de Mediu, nu de la Călăraşi şi a spus clar în documentul official că nu există arbore 

sănătos tăiat, să schimbăm un viceprimar pentru această chestiune mi se pare neîntemeiat ba chiar 

o minciună, din punctul nostrum de vedere, al grupului PSD. Şi cea mai importantă chestiune, 

cred cea mai importantă, ar trebui să-l felicităm pe domnul viceprimar, că şi-a asumat să taie 102 

arbori chiar dacă sunt mulţi, cred că înainte de anul acesta nu am taiat 30-40 de pomi care trebuiau 

tăiaţi, dânsul, prin cee ace a făcut ar trebui felicitate dar nici o faptă bună nu rămâne nepedepsită la 

Călăraşi şi de bucurie dumneavoastră vreţi să-l schimbaţi, noi asta nu putem să înţelegem, l-aţi 

transformat pe domnul viceprimar într-o vânătoare de vrăjitoate, noi nu vrem să-l vânăm, nu este 

motiv, nu avem motiv, de aceea nu participăm la vot, faptul că aţi propus acest lucru ni se pare 

imorală şi chiar ilegală din punct de vedere al oportunităţii nu al dreptului dumneavoastră de a 

depune acest proiect de hotărâre  …”  

Dl Dincă:…..,,dar atunci când au venit nenumăraţi cetăţeni ai oraşului aici, în această sală, 

ce părere aveţi de acest lucru   …”  

Dna Georgescu:…..,,vreo 3 cetăţeni   …” 

Dl Stoian:…..,,ce au solicitat?  …”  

Dl Chiriţă:…..,,să se oprească acest masacru al pomilor, domnule, asta au solicitat   …”  

Dl Stoian:…..,,care masacru?  …”  

Dl Chiriţă:…..,,au venit oamenii cu poze în care se vedea clar că pomii aceia erau sănătoşi 

tăiaţi de individul în cauză…”  

Dl Stoian:…..,,asta era părerea ta, a mea şi a celor care   …”  

Dl Chiriţă:…..,,ce temeinicie? stabileşti dumneata care este temeinicia sau eu? e treaba 

noastră, e propunerea noastră, nu vreţi să o votaţi, nu o votaţi…”  

Dl Stoian:…..,,este netemeinic ce faceţi, vă bateţi joc de acest o, asta faceţi voi   …”  

Dna Brânză:…..,,domnule Chiriţă, eu am un respect faţă de dumneavoastră dar vreau să vă 

întreb, dumneavoastră vă luaţi după cineva care nu este de specialitate?   …” 

Dl Chiriţă:…..,,dar eu am fost, doamnă, şi i-am văzut, staţi liniştită…”  

Dna Brânză:…..,,şi o altă rugăminte, data trecută am plecat cu un gust amar de la 

şedinţă…” 

Dl Chiriţă:…..,,de ce doamnă?…” 
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Dna Brânză:…..,,nu am fost lăsată să vorbesc, să spun şi eu două vorbe referitor la cum s-

au efectuat aceste tăieri…” 

Dl Chiriţă:…..,,păi cine nu v-a lăsat? aveţi preşedinte de şedinţă, adresaţi-vă dumnealui…” 

Dna Brânză:…..,,păi vă luase-ţi la ceartă aici, am fost şi eu consilier local dar aşa…, aţi 

produs aici un întreg balamuc…” 

Dl Chiriţă:…..,,ce balamuc?…” 

Dna Brânză:…..,,păi dumneavoastră vă luaţi după două persoane din municipiul 

Călăraşi?…” 

Dl Chiriţă:…..,,câte semnături sunt Costine? auziţi, doamnă, 812, sunt suficiente sau mai 

trebui?…” 

Dna Brânză:…..,,în momentul în care au fost plantaţi teii de talie mijlocie în Parcul 

Central, exact în zona unde avem APV - urile, am plantat astăzi şi noaptea i-a tăiat, cine, nu pot să 

ştiu, a făcut asta să se meargă pe premiza că a plantat Primăria municipiului Călăraşi nişte beţe…” 

Dl Coman:…..,,s-a folosit această expresie şi în cadrul consiliului local…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu dacă eram în locul domnului viceprimar plantam în 2 ani şi jumătate 

5000 de arbori, ştiţi care este rata de succes la arborii aceştia pe care îi puneţi dumneavoastră?…” 

Dl Coman:…..,,ghinion că nu eşti în locul meu…” 

Dl Chiriţă:…..,,rata de succes la ei este în jur de 30, ar fi ajuns la maturitate din 5000 doar 

1500…” 

Dna Brânză:…..,,data trecută când nu m-aţi lăsat să vorbesc, măcar pentru faptul că sunt 

femeie ar fi trebuit…” 

Dl Chiriţă:…..,,nu eu nu v-am lăsat să vorbiţi, domnul preşedinte nu v-a lăsat, nu eu dac 

cuvântul, doamnă…” 

Dna Brânză:…..,,data trecută voiam să vă spun că în curtea Prefecturii mai sunt 27 de 

arbori de tăiat conform APV - urilor, ca să ştiţi…” 

Dl Chiriţă:…..,,tăiaţi-i, doamnă…” 

Dna Brânză:…..,,sunt foarte supărată că nu m-aţi lăsat să vorbesc data trecută şi mai ales 

pentru faptul că cineva din sală s-a exprimat de genul ,,nu ne mai trebuie încă un specialist”, aşa 

cum sunt am 40 de ani de muncă…” 

Dl Ivanciu:…..,,e suficient, Adriana, gata, nu ne mai certa…” 

Dl Chiriţă:…..,,eu concluzionez că domnul viceprimar şi-a angajat mai mulţi avocaţi…” 

Dl Dragu:…..,,apreciez iniţiativa opoziţiei, şi în Parlament se întâmplă acest lucru, este 

adevărat că se apropie şi campania electorală dar să ştiţi că pe domnul viceprimar a căzut asta şi 

datorită faptului că şi eu, şi răposatul şi doamna director, nu am tăiat la timp aceşti pomi şi acum 

cade pe capul dânsului beleaua…” 

Dl Primar:…..,,exact…” 

Supus la vot secret proiectul de hotărâre este votat cu 10 voturi pentru, din 10 voturi 

exprimate cu buletine de vot. 

Proiectul de hotărâre a fost respins. 

 

PUNCTUL 25 - Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii 

pentru Complexul de Agrement Dumbrava Călăraşi 

Comisia de specialitate nr. 6 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 26 - Proiect de hotărâre privind acceptarea dreptului de superficie cu titlu 

gratuit în sarcina terenului în suprafaţă de 76,62 mp, proprietatea S.C. BADEN S.R.L., situat în 

municipiul Călăraşi, strada 1 Decembrie 1918, nr. 5, judeţul Călăraşi. 

Comisia de specialitate nr. 5 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

PUNCTUL 27 - Proiect de hotărâre aprobarea parteneriatului şi a Acordului de parteneriat  

între Municipiul Călăraşi şi ASOCIATIA PENTRU DEZVOLTARE DURABILĂ DUNĂREA 
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DE JOS, încheiat pentru proiectul cu titlul ,,PRIETENOS CU MEDIUL NU ESTE DOAR UN 

ADJECTIV. FACEM ECHIPA SĂ DEVINĂ ACȚIUNE!”. 

Comisia de specialitate nr. 4 avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

Supus la vot proiectul de hotărâre este adoptat cu 21 voturi pentru, din 21 voturi exprimate 

în sală şi transmise pe grupul de WhatsApp. 

 

            Punctele înscrise pe ordinea de zi fiind epuizate, preşedintele de şedinţă declară închisă 

şedinţa. 

Drept pentru care s-a încheiat prezentul proces-verbal care se completează cu înregistrare 

audio – video. 

 

 
PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ, 

CONSILIER 

BUZOIANU TONI 

 

 

 

 

 

                                                                      SECRETARUL GENERAL AL  MUNICIPIULUI, 

                                                     Cs. jr. MĂRGĂRIT SÂRBU 
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